



كيفية تقديم بلاغ عن مخالفة للقانون رقم 19 لسنة 2006 بشأن حماية المنافسة ومنع الممارسات الاحتكارية

خطوات التقديم:



قم بزيارة الموقع الإلكتروني لوزارة التجارة والصناعة. <http://www.moci.gov.qa>



أنقر على "خدماتنا" في أعلى الصفحة ومن ثم "المستهلك < نماذج المعاملات < إدارة حماية المنافسة".



قم بتحميل "نموذج قيد بلاغ عن مخالفة للقانون رقم (19) لسنة 2006 بشأن حماية المنافسة ومنع الممارسات الاحتكارية" وتعبئته، ومن ثم طباعته وتوقيعه وتسليمه إلى لجنة حماية المنافسة ومنع الممارسات الاحتكارية في المقر الرئيسي لوزارة التجارة والصناعة.



استلام إيصال عن البلاغ المقدم.



أو يمكنكم تقديم البلاغ إلكترونياً عن طريق مسح الرمز.



البيانات الضرورية الواجب توافرها أثناء تقديم بلاغ عن مخالفة للقانون 2006/19:



- 1 اسم مقدم البلاغ وعنوانه وعمله وصفته ومصطلحه في تقديم البلاغ.
- 2 اسم المبلغ ضده وعنوانه وطبيعة نشاطه.
- 3 نوع المخالفة المبلغ عنها والأدلة على وقوعها.
- 4 بيان الضرر الواقع على المبلغ إن وجد.

يرفق بالبلاغ المستندات المؤيدة له إن وجدت.
وللجنة أن تلتفت عن فحص أي بلاغ غير مستوف للبيانات المشار إليها.





Competition protection

How to file a report about a violation of Law No. (19) of 2006 on the Protection of Competition and Prohibition of Monopolistic Practices



To file a report about a violation of Law No. (19) of 2006, follow these steps:



Visit the website of the Ministry of Commerce and Industry
<http://www.moci.gov.qa>



Click on “Services and Transaction Forms” at the top of the page, then “Consumer > Forms > Competition Protection Department”



Download “Form for filing a report about a violation of Law No. (19) of 2006 on the Protection of Competition and Prohibition of Monopolistic Practices” fill it out, print it, sign it and hand it to the Committee for the Protection of Competition and Prohibition of Monopolistic Practices at the Ministry of Commerce and Industry headquarters.



Receive a receipt.



Or you can file a report online by scanning the code.



The information required for filing a report about a violation of Law No. (19) of 2006:

- 1 The reporter's name, address, job title and capacity, in addition to his interest in submitting such a report.
- 2 The reported against name, address and the type of activity.
- 3 Type of the reported violation and the evidence thereof.
- 4 Stating the harm inflicted on the reporter, if any.
All supporting documents, if any, shall be attached to the report.
The Committee may disregard examining any report that does not fulfill the aforementioned requirements.

